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Gepensioneerden vereniging GUC 

Voorzitter:  H.G. ten Barge Troelstrahoeve 41 - 2743 JG Waddinxveen  

  e-mail: herman54tenbarge@gmail.com - telefoon 06-40105354 

Secretaris:  A.A.F.de Jong Boezemsingel 86 - 2831 XS Gouderak  

  e-mail: a.a.f.de.jong@gmail.com - telefoon 06-51313678 

Verslag van de algemene ledenvergadering van de gepensioneerden vereniging GUC gehouden op woensdag 28 

juni 2023. 

 

1. Opening door de voorzitter 

Herman ten Barge heet iedereen hartelijk welkom en vraagt de aanwezigen kenbaar kunnen maken als zij niet 

hun foto op de website zichtbaar willen zijn, dit in verband met de privacyverklaring. 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

De opkomst bij de ALV bestaat uit ruim 20 leden; Sinds de vorige ALV zijn er van Jan Oskam enkele brieven binnen 

gekomen aangaande de pensioenen. Jan zelf zal later in de vergadering gelegenheid krijgen om één en ander toe 

te lichten. 

 

3. Jaarverslag van de secretaris. 

André de Jongs vermeldt dat er in op dit moment 227 GUC leden zijn, waarvan er in het pensioenfonds Croda 

(96) bij Noblesse (75) en in Progress (56) zitten. Helaas zijn er vorig jaar 10 en dit jaar 6 ex-collega’s. Vorig jaar zijn 

er 8 bestuursvergaderingen en dit jaar tot op heden 5.  

De activiteiten en de uitjes zullen verder door Jaap Minnee besproken worden.   

Er wordt toegelicht dat bij adres wijzigingen de voorkeur uitgaat om dit via de GUC website te doen. Met deze 

keuze kan men ook aangeven dat men lid wil worden/blijven van de personeelsvereniging. In dat geval worden 

ook de adres gegevens naar de PV doorgestuurd. Vanwege AVG redenen moet iedereen die na zijn pensionering 

lid wil blijven van de PV dit doorgeven.  

Niet iedereen die email heeft ontvangt de berichten van de GUC en dit kan verschillende oorzaken hebben zoals 

een volle inbox of dat info.guc.gouda@gmail.com geblokkeerd is, helaas is dit niet te vermijden.  M.u.v. de 

uitnodiging van het kerstdiner en het twee jarige uitje worden alle berichten zoals nieuwsbrieven en de 

rouwadvertenties alleen per email verstuurd. Bij overlijden van de partner mag men lid ban de GUC blijven. 

 

4. Financieel jaarverslag penningmeester 

Nico Man licht het financieel jaarverslag van de GUC toe over de jaren 2021 en 2022. We hebben in 2022 een 

negatief resultaat geboekt voornamelijk doordat er een bootreis voor de gepensioneerden  was georganiseerd . 

Zie voor meer informatie de agenda van de AVG juni 2023. 

 

5. Mondeling verslag van de kascontrole commissie 

De kascommissie heeft de cijfers over de afgelopen jaren gecontroleerd en geen afwijkingen gevonden. Dus de 

jaarverslagen over 2022 is goedgekeurd. De huidige kascontrole commissie bestaat uit Johan de Hoog en Evert de 

Kruijf en Pim van Dijk als reserve. Het voorstel, om ook volgend jaar de samenstelling van de huidige 

kascommissie door te gaan, is door de ALV goedgekeurd. 

 

6. Informatie over het Croda Pensioenfonds door Ron van ’t Hof (zie ook de presentatie op de website) 

Tijdens de presentatie van Ron is Francis van Bergenhenegouwen, directeur van het Het Nederlandse Pensioen 

Fonds (HNPF) aanwezig. Ze zal in de toekomst contactpersoon voor de gepensioneerden zijn. 

Het Croda Pensioenfonds zal per 1 Juli ophouden te bestaan en ondergebracht worden bij het HNPF onder de 

naam Pensioenkring Cargill Bioindustrial. Voor de gepensioneerden zal er nauwelijks iets veranderen omdat het 

HNPF alle verplichtingen overneemt en Dion de uitvoering zal voortzetten. Alleen het zonnebloem logo en de 

naam zal vervangen worden. De belangrijkste redenen om het Croda Pensioenfonds op te heffen zijn: 

- Het feit dat er steeds hogere opleidingseisen worden gesteld aan de bestuursleden van pensioenfondsen, 

en het daardoor moeilijker wordt om bestuursleden te vinden voor het Croda Pensioenfonds. 

- De relatief hoge kosten per deelnemer bij een klein pensioenfonds dat ten koste gaat van de hoogte van 

pensioenuitkeringen. De verwachting is dat deze kosten zullen dalen door bij een veel groter pensioenfonds 

aangesloten te zijn. 
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Zoals bij alle pensioenfondsen is ook het vermogen van het Croda Pensioenfonds in 2022 fors gedaald vanwege 

tegenvallende beleggingsrendementen. Daarentegen is de dekkingsgraad van het Croda Pensioenfonds erg hoog 

(ca 140%) doordat met name de rente het afgelopen jaar fors is gestegen en het pensioenfonds daar maximaal 

van geprofiteerd heeft doordat het rente-risico slechts beperkt was afgedekt. Dat betekent dat er nu in principe 

ruimte is om volledige indexatie voor de pensioenuitkeringen te geven. Het probleem is dat met ingang van 2020 

besloten is om de indexatie van de pensioen gelijk te trekken met de CAO indexatie en die is toen voor 4 jaar is 

vastgelegd. Dat leek op dat moment gunstig voor de gepensioneerden, maar door de hoge inflatie in 2022 heeft 

dat slecht uitgepakt. Door het pensioenfondsbestuur is daarom voorgesteld om in plaats van de voor 2023 

afgesproken 3 % indexatie een hogere indexatie op basis van de inflatie te geven, maar dat is helaas is door de 

directie van Cargill geweigerd.  

 

De hoge dekkingsgraad (= overwaarde) is wel belangrijk omdat het de mogelijkheid geeft om bij de overgang naar 

het nieuwe pensioenstelsel een deel van de overwaarde te gebruiken voor compensatie van achtergebleven 

indexaties voorgaande  jaren. Daarom heeft het bestuur besloten om het rente-risico nu wel af te dekken zodat 

de dekkingsgraad zo hoog mogelijk zal blijven. Daarnaast hebben ze een voorstel gedaan hoe de overwaarde van 

het pensioenfonds besteedt dient te worden. Daar moeten de sociale partners nog over beslissen en ook moet 

het in overeenstemming zijn met de wettelijke bepalingen in het nieuwe pensioenstelsel. 

 

Goed nieuws is dat op korte termijn de hoge dekkingsgraad gebruikt mag worden voor een stukje inhaalindexatie. 

Dat komt voor de meeste gepensioneerden neer op 0.6 – 0.7 % verhoging van de pensioenuitkering met ingang 

van Juli 2023. 

 

7. Informatie van Croda/Cargill door Ron van ‘t Hof 

Omdat Gerrit Oudendijk in gesprek was met een aantal commissarissen kon hij niet aanwezig zijn bij de ALV. 

Hiervoor in de plaats gaf Ron van ’t Hof een korte update van Cargill op locatie Gouda. 

De reorganisatie voor Gouda was aangekondigd in februari 2023 en als gevolg hiervan komen 12 rollen te 

vervallen maar er komen 24 posities bij. 

De directe afdelingen blijven aan de managing director rapporteren (productie, onderhoud, proces development, 

engineering).  De ondersteunende functies zullen functioneel niet langer aan de managing director (Finance, HR, 

Inkoop, IT & SC) rapporteren en deze functies worden dan ook grotendeels door Cargill Nederland gemanaged. 

Wat bijvoorbeeld betekent dat de huidige financiële afdeling in Gouda komt te vervallen en dat de administratie 

door Cargill centraal wordt uitgevoerd. 

Op 1 november 2023 zal ook het Cargill SAP (“TC2”) geïmplementeerd worden, welke wereldwijd reeds door alle 

productievestigingen en verkoopkantoren binnen Cargill gebruikt worden. 

 

Naast de noodzakelijke investeringen voor onderhoud en veiligheid wordt er ook hard gewerkt aan 

uitbreidingsinvesteringen.  Dit betreft fabrieken die bestaande Cargill producten produceren (zoals hulpmiddelen 

voor de banden industrie)  en niet gerelateerd aan huidige Goudse oleochemie producten zijn. 

Naast de SAP implementatie wordt er hard gewerkt om de nieuwe manieren van werken en procedures zoals die 

bij Cargill bestaan ook in Gouda in te voeren. Denk dan aan veiligheidsprocedures en systemen, management of 

change processen, nieuwe kapitaalaanvragen etc. 

 

8. Uitjes door Jaap Minnee 

Na de corona periode kon de GUC in september 2022 weer een uitje organiseren; er is toen gekozen voor een 

boottocht naar Avifauna waar iedereen de tijd had bij te praten en om bij een hapje en een drankje naar de 

vogels te kijken. De bedoeling dat één keer in de twee jaar zo’n uitje georganiseerd gaat worden. Hopelijk is dat in 

2024 financieel weer haalbaar. 

In de tussentijd zijn we van plan om één of twee keer per jaar een klein tripjes te organiseren zoals recentelijk de 

Cheese Experience. De bedoeling is rond oktober weer een uitje (waarschijnlijk in Gouda) te organiseren. 

 

9. Pensioen vragen door Jan Oskam                                                                                               

  Jan Oskam leest zijn brief voor (zie GUC website ALV 2023), waarin o.a. de indexatieverandering, de twee 

pensioenreglementen en de voorstellen van het pensioen fonds besproken wordt. 

Jan is van mening dat de verandering van de indexatie in 2020 (van indexatie op basis van inflatie naar indexatie 

op basis van CAO-verhoging) niet had gemogen zonder instemming van de gepensioneerden, en dat er dus ruimte 
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is om die verandering terug te draaien. Ron is van mening dat dat weinig kans heeft, maar heeft in zijn rol als 

voorzitter van het Croda pensioenfonds wel aan de sociale partners voorgelegd om i.p.v. vast te houden aan de 

CAO indexatie, de meest gunstige indexatie voor gepensioneerden toe te passen. Dit voorstel werd wel door de 

vakbonden ondersteund, maar is helaas door de werkgever (= Cargill directie) afgewezen. Dus voor alle 

duidelijkheid Ron stond dus helemaal achter dit voorstel.  

 

Door Herman wordt Jan hartelijk bedankt voor zijn inzet en het aankaarten van een aantal pensioen zaken. 

 

10. Presentatie door de voorzitter 

Vanwege tijdgebrek is de presentatie over de KNGF geleidehonden naar een later datum verschoven. 

 

13. Rondvraag en afsluiting 

Omdat er verder geen vragen waren werd de vergadering om 12.00 beëindigd. 

 

Zoals altijd was alles in het bedrijfsrestaurant weer top geregeld door Brigitte de Groot en haar team. 

Heel erg bedankt voor alles en de lekkere lunch. 

 

Herman ten Barge (voorzitter)          André de Jong (secretaris) 

 


